



裘錦秋中學（屯門）
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/179
2025-2026 年度學校資訊日

敬啟者：

本校誠摯邀請您於2025年11月29日（星期六）及11月30日（星期日）蒞臨參與一年一度的「資訊日」活動，與我們一同見證學校的發展成果，並深入了解子女的學習環境與成長歷程。活動當日，我們準備了豐富多元的節目，包括：校園導覽、課程與成果展示、學生表演，以及不同主題房間的遊戲與體驗活動，共享孩子的學習喜悅與成長點滴。活動詳情如下：

日期：2025年11月29日（星期六）及11月30日（星期日）

時間：上午9時至下午5時

地點：本校校園

如有查詢，請致電2461 1555與余靜雯老師聯絡。

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月二十一日



裘錦秋中學（屯門）
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

**Parents Circular 2025-2026/179
Information Day 2025–2026**

Dear Parents,

We cordially invite you to our annual Information Day, to be held on 29th and 30th November 2025 (Saturday & Sunday). Join us as we share the school's achievements and offer you a closer look into your child's learning environment and developmental journey. A wide range of engaging activities has been arranged for the event, including campus tours, curriculum and learning outcome exhibitions, student performances, themed classroom games and hands-on activities. Your participation is warmly welcomed as we celebrate together the joy of learning and growth among our students. Event details:

Date: 29-30 November 2025 (Saturday & Sunday)

Time: 9:00 am - 5:00 pm

Venue: School Campus

Should you have any inquiries, please feel free to contact Miss Yue Ching Man at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

21st November 2025